
  

Protokoll   
Bildandemöte   av   
intresseförening   

  

Plats:   Nåntunaskolans   skolgård.   

Tid:   14   November,   kl.   13.00-15.00.   

Närvarande   

Eva   Jonsson   

David   Nilsson   

Peter   Andersson   

Niklas   Lövgren   

Marguerite   Sjöström   

  

Frånvarande   

Ulrika   Forshell   

John   Kristerson   

Dagordning     
  

1. Mötets   öppnande   
Ordförande   hälsade   alla   välkomna   och   förklarade   bildandemötet   
öppnat.   Därefter   presenterade   deltagarna   sig.   

  

a. Ordförande:   Marguerite   Sjöström   

b. Sekreterare:   Eva   Jonsson   

c. Justerare:   Niklas   Lövgren   
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2. Godkännande   av   dagordning   
Dagordningen   godkändes.   

  

3. Fastställande   av   stadgar   till   föreningen   
Mötet   beslutade   att   inte   fastställa   stadgarna   under   dagens   möte   utan   
ansåg   att   de   behöver   specificeras   mer.   

  

4. Fastställande   av   namn   på   föreningen   
Mötet   beslutade   att   inte   fastställa   namn   på   föreningen.   Alla   ska   
fundera   vidare   till   nästa   möte.   Förslag   som   bollades   var   
Intresseförening   Sydöstra   Uppsala   

  

5. Fråga   om   bildande   av   förening.   
Mötet   beslutade   att   bilda   förening.   

  

6. Bildande   av   styrelse   
Bildande   av   styrelse   för   tiden   fram   till   och   med   det   första   ordinarie   
årsmötet.   Mötet   beslutade   följande   poster:   

- Marguerite   Sjöström   till   ordförande     
- Eva   Jonsson   till   sekreterare     
- David   Nilsson   till   kassör     
- Peter   Andersson   till   ledamot     
- Niklas   Lövgren   till   ledamot     

  

7. Förslag   om   innehåll   till   flygblad   för   att   värva   medlemmar   
Mötet   beslutade   att   idag   inte   fastställa   vad   som   ska   stå   på   flygbladet.   
Innehållet   beslutas   under   nästa   möte.   Några   tankar   som   togs   upp   
kring   innehållet   var:     

- Att   använda   ett   fotografi   från   manifestationen   (4/10)   
- Att   vara   kortfattad   och   tydlig.     
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8. Strategi   -   Nästa   steg   
Vi   ska   höras   och   synas.   Vi   ska   visa   att   vi   finns.   Vi   ska   fokusera   på   ett   
specifikt   område.   Byggplanerna   ska   påbörjas   vid   ICA   Supermarket   och   
vid   Bergsbrunna   Stationen   samtidigt   –   Diskussion   fördes   om   vi   kan   
förhindra   att   bygget   vid   ICA   startar   och   istället   få   kommunen   att   
fokusera   på   stationsområdet   i   första   hand.   

  

9. Övriga   frågor   
Hemsida   

Mötet   beslutade   att   skapa   en   hemsida   som   har   samma   namn   som   
föreningen.     

  

Postadress   

Mötet   beslutade   att   postadress   blir   Kardvägen   1,   Nåntuna   där   Eva   
Jonsson   bor.   

  

Mailadress   

Mötet   beslutade   att   skapa   en   mailadress   med   samma   namn   som   
intresseföreningen.     

  

10. Nästa   styrelsemöte   
Mötet   beslutade   att   nästa   möte   ska   ske   digitalt,   fredagen   den   20   
november   kl.   17.30.   Länk   till   mötet   skickas   ut   i   förväg.  

  

11. Mötet   avslutas   
Mötets   ordförande   tackade   alla   närvarande   och   förklarade   mötet   
avslutat.   
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